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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:2819 Lånevillkor för företag

Under lång tid har näringslivet pressats hårt, och läget är tufft för många 
företag med anledning av coronapandemin. 

Enligt Svenskt Näringslivs senaste konjunkturrapport är framtidstron god, 
undantaget några få regioner. Det är dock oroväckande att många företag 
rapporterar att det är svårt att låna till framtida investeringar. 

Från min egen valkrets, Jönköpings län, inkommer uppgifter om att även de 
företag som har fastigheter att pantsätta får meddelande av banken att för att 
erhålla lån måste de bidra med en stor andel själva. Detta utgör ett problem när 
företagen ska återhämta sig och vill börja investera. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vad avser ministern att göra för att livskraftiga företag med framtidstro ska 
beviljas lån på rimliga villkor för att kunna investera igen?

………………………………………

Angelica Lundberg (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-12
Besvaras senast
2021-05-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


